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Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Marcina Kierwińskiego 

Mam przyjemność złożyć razem z panią poseł Izabelą Katarzyną Mrzygłocką wniosek do ministra spraw 

wewnętrznych i administracji, pana Marcina Kierwińskiego, o to, by na terenie Portu Lotniczego 

im. Mikołaja Kopernika we Wrocławiu utworzyć punkt szybkiego wydawania paszportów tymczasowych. To 

jest bardzo ważne. 

Zwracają się do nas mieszkańcy, jak się okazuje, nie tylko Dolnego Śląska. Po konsultacjach z innymi 

parlamentarzystami wiem, że również mieszkańcy, obywatele województw wielkopolskiego, lubuskiego czy 

opolskiego mają ten sam problem. W dzisiejszych szybkich czasach zdarza się, że całe rodziny są 

przygotowane do wyjazdu, a dzień przed okazuje się, że ktoś z członków rodziny nie ma paszportu, że albo 

stracił on ważność, albo został zagubiony, albo po prostu już na lotnisku okazuje się, że jeden z członków 

rodziny nie ma ważnego paszportu. Ten punkt, który miałby funkcjonować we Wrocławiu, bardzo ułatwiłby 

podróżowanie, ale również, co bardzo ważne, wyjeżdżający, podróżujący uniknęliby ogromnych kosztów 

z tym związanych. Bo często po prostu muszą zmienić plany, muszą zrezygnować z wyjazdu bądź przełożyć 

go na inny termin, a to, jak wiadomo, są dodatkowe ogromne koszty, które trzeba ponieść. 

W tej chwili taki punkt funkcjonuje oczywiście w Warszawie, ale dojechanie do Warszawy dzień przed 

wyjazdem czasami graniczy z cudem, więc nie wszystkim udaje się dojechać do Warszawy, by móc ten 

tymczasowy paszport wyrobić. Konieczność powstania drugiego punktu czy w przyszłości nawet trzeciego 

w innym miejscu, np. na lotnisku w Rzeszowie, istnieje. On jest bardzo potrzebny. Okazuje się bowiem, że 

tylko w ubiegłym roku z możliwości przygotowania czy wydania paszportu tymczasowego skorzystało 

ok. 10 tysięcy obywateli Polski. Dlatego powstanie takiego punktu w drugim miejscu, oprócz tego w stolicy, 

czyli na Dolnym Śląsku, uważamy za bardzo potrzebne. Dodatkowo pozwoliłyśmy sobie wcześniej jak 

gdyby przygotować grunt i byłyśmy u wojewody dolnośląskiego, pana Macieja Awiżenia, który powiedział, 

że jeśli taka decyzja zostanie podjęta w ministerstwie, służby wojewody będą gotowe do tego, by utworzyć, 

a później prowadzić taki punkt wydawania paszportów tymczasowych na lotnisku im. Mikołaja Kopernika 

we Wrocławiu. 

Panie Ministrze, bardzo prosimy o rozważenie naszej prośby. Jeśli udałoby się to wprowadzić jeszcze 

przed tegorocznymi wakacjami, to byłoby rzeczywiście rewelacyjnie, o co wnosimy, o co prosimy, w imieniu 

tych obywateli, tych mieszkańców naszych województw, którzy czasami z powodu roztargnienia czy 

zapomnienia niestety muszą zmieniać nie tylko swoje plany wakacyjne, ale różne inne plany, są zmuszeni je 

zmieniać albo po prostu z nich zrezygnować. Prosimy pana ministra o interwencję w związku z prośbą 

o zorganizowanie takiego biura paszportowego na lotnisku we Wrocławiu. 
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